

SAINT-ADOLPHE PARISH

Bulletin des enfants/ Kids Bulletin

Abbé/ Father Gregory Kossi Djiba



mai / May 2026



Dévotion du mois -La Sainte Vierge Marie /
Devotion of the Month - The Blessed Virgin Mary

Marie, la mère de Jésus, était une femme courageuse et fidèle choisie par Dieu qui vivait à Nazareth. Elle est une figure centrale du christianisme, souvent vénérée pour son obéissance et son courage, et on croit qu'elle est née sans péché.

Voici 5 faits essentiels concernant Marie :

Elle a été choisie par Dieu : selon la Bible, un ange nommé Gabriel est venu voir Marie pour lui annoncer qu'elle allait avoir un enfant spécial, Jésus, qui serait le Fils de Dieu.
Elle est un modèle de foi : bien qu'effrayée au début, Marie a fait preuve de courage et a fait confiance au plan de Dieu, déclarant qu'elle était heureuse d'être sa servante. Elle a élevé Jésus avec Joseph : Marie a épousé un charpentier nommé Joseph et a élevé Jésus à Nazareth. Elle est connue comme la Mère de Dieu : les chrétiens, en particulier dans la tradition catholique, appellent Marie « Theotokos » ou « celle qui porte Dieu », car elle est la mère de Jésus, que l'on considère comme Dieu sous forme humaine. Elle a accompagné Jésus tout au long de sa vie : Marie a pris soin de Jésus de sa naissance jusqu'à sa mort, et elle est considérée comme une mère bienveillante pour tous les chrétiens.

Mary, the mother of Jesus, was a brave and faithful woman chosen by God who lived in Nazareth. She is a central figure in Christianity, often honored for her obedience and courage, and is believed to have been born without sin.

Here are 5 key facts about Mary:

She was chosen by God: According to the Bible, an angel named Gabriel visited Mary to tell her she would have a special baby, Jesus, who would be the Son of God. She is a model of faith: Despite being scared at first, Mary was brave and trusted God's plan, saying she was happy to be His servant. She raised Jesus with Joseph: Mary married a carpenter named Joseph and raised Jesus in Nazareth. She is known as the Mother of God: Christians, particularly in the Catholic tradition, refer to Mary as the Theotokos or "God-bearer" because she is the mother of Jesus, who is believed to be God in human form. She was there for Jesus' life: Mary cared for Jesus from his birth until his death, and she is considered a caring mother to all Christians.



Name: _____ Date: _____

Mary Mother of God

A B E I N T E R C E D E R L U B E B W Y Y S C Y
I D O C Y T U F D Y K T T J N M O R A C G D I T
M M M R J V J O U Z W H Z W K I E B E B Q Y V I
M I X I F T B O R Q S E A R Z H D R R D K G P N
A T L X R N A R Y K M Y B L T Q N N C N P Y F I
C H G R A A T D R I F L U O N F O C I I X L Y G
U C W R D G B C S I M F M B P I F S B D F U C R
L F O Z M P F L K B H D F R T X L Q K T W U S I
A X E S S W W V E T E L U A U A P P E N R U L V
T J C O X A G A I S H D I X N Z U G U C J L L L
E M A X C C H A S T E C O I D R A M X M N N T A
C O R D T K F E V N N G G G E B V K U A V O A U
O T G E E T L S T U R I O O F I F D Z R E N C T
N H F V B B C O N C R K G I I F C Y J Y A A Y E
C E O O X X A N A O X A L U L C S D V T G N F P
E R L T X Y A M L H E T A R E N E V E A X Z K R
P O L I T K I C A E L T E D D D I G E T X H Q E
T F U O Z A H S C U O R O S A R Y M L E E S G P
I G F N B E Q V E C A R G E N I V I D F F M R K
O O Q L A D Z R T C W V K Z Z N N J A R I V T O
N D E V L H O P I X Y U K B G A W C Z O A V C R
B C E D Z I Y C H U R C H Y G N V T G N T U Q Q
Y N C Q J C A S S U M P T I O N U H V O R B H B
F R K R U P R I V I L E G E S K C X B H R S E B

immaculate conception	perpetual virginity	Blessed Mother	Mother of God
full of grace	divine grace	annunciation	Original Sin
assumption	privileges	admirable	undefiled
intercede	devotion	faithful	merciful
venerate	prudent	amiable	chaste
rosary	church	Heaven	honor
pure	Fiat	Nate	Kyra
Mary			

Catechism classes for this Month: mai / May (3, 24, 31)

Youth Mass : mai / May 31, 2026

